
Formandens beretning 2008

Mål for 2009

Hurtigere og mere
information til

klubberne.

Flere kurser

Alle referater på
distriktets hjemmeside

Nye krav der skal
opfyldes

Når man som klub vil
afholde udviede

klubstævner-
distriktsstævner m.m.

Opsyn med
Opvarminongsbanerne

Uddannelse af nye
officials m.m

Hvad skal med og hvad skal ikke med
Det er altid utrolig svært at vælge, især første gang man skal lave en beretning, man

gerne vil have alt med, uden at det bliver til en roman.

Jeg vil starte med at takke alle de frivillige hjælpere og officials i vores klubber her i
distrikt 1 for den utrolige store tidskrævende indsats de yder gang på gang når der skal

afvikles et ridestævne i den ene eller den anden disiplin, det går hele vejen fra
internationale stævner til der hvor vi alle er startet fra:en træktur på en pony.

Så ønsker jeg alle vore ryttere i distriktet hjertlig tillykke med de rigtig flotte resultater de
har opnået i årets løb ved stævnerne i Danmark og ude i verden.

Der har i årets løb været afholdt møder i formandsgruppen (distriktsudvalget) hvor vi
deltog.

Her blev det besluttet at nedsætte et udvalg (Henrik Jørgensen fra distriktet kom med),
der skulle se på en ensretning af klubstævnerne i DRF.

Et udkast blev fremlagt på halvvejsmødet, der arbejdes stadig på det endelige oplæg
som vores klubber vil modtage så snart der foreligger.

Uheldig oplevelse.
Der desværre er gjort en kedelig opdagelse omkring ulovlig tilbageholdelse og

anvendelse af midlerne i forbindelse med "Sjællands gruppens" penge. Sagen er
overdraget til politiet.

Distriktsformændene 1-5 besluttede at deles om det underskud der eventuelt måtte
komme.

Så har der været afholdt kurser i klar-parat-start rundt i klubberne, distriktet har afholdt
et enkelt af disse.

Repræsentansskabsmødet i DRF 2008 er helt bevist ikke omtalt idet der er et referat på
DRF´s hjemmeside.

Som det sidste vil jeg takke:
Forretningsudvalget for deres tålmodighed og smil ved vores møder

De frivillige i vores klubber, for de gode oplevelser jeg får når jeg kommer forbi,
Rytterne i vores distrikt for deres fair sportsånd.

Håber jeg fik det hele med.

Per Krohn


